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……………………………..  

Sara Alvfeldt 

sekreterare  

 

Protokollet justeras 

 

…………………………........  

Lisbeth Lidbom, vice ordförande 

 

§ 1  

Fastställande av dagordning 
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Förslaget till dagordning godkändes. Marie-Louise Andersén, 

adjungerad ledamot vid sammanträdet hälsades välkommen. 

 

§ 2 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 3 

Nämndärenden 

 

Tertialrapport 2 – Norrmalms stadsdelsnämnd 

Dnr: 2018/xx-1.1. 

 

Linus Olsson ger information om de avvikelser som 

förvaltningen prognostiserar i relation till mål, indikatorer och 

aktiviteter i förvaltningens verksamhetsplan.  

Information ges om ekonomin för äldreomsorgen och lite av det 

arbete som enheterna bedriver, bland annat ramtid, och tryggt 

mottagande i hemmet, som även beskrivs i tertialrapport 2.  

 

Ny entré till Vasaparken utefter Torsgatan  

Dnr 2018/147-3.1.  

 

Pensionärsrådet efterfrågar ett tillgänglighetsperspektiv i 

förvaltningens utlåtande som tar hänsyn till personer med 

funktionshinder och äldre. Utifrån den aktuella planeringen som 

beskrivs i förslaget finns ingen ny entré in till parken som ökar 

tillgängligheten. Det förslag som finns beskriver en upprustning 

av parkytan mot Torsgatan vilket är positivt och där 

tillgänglighet har beaktats med ramp upp till terrassplanet. Det 

framgår dock inte hur själva entrén till parken ska bli mer 

tillgänglig vilket bör beaktas när en sådan förändring görs i 

parkmiljön.  Detta gör det  svårt för exempelvis äldre med 

rullatorer att förflytta sig i självaste parken. Hur 

underhållsarbetet av vägar kommer bedrivas diskuteras och 

beskrivs som en viktig tillgänglighetsfaktor.  

 

God och nära vård, en primärvårdsreform - svar på remiss 

från kommunstyrelsen   

Dnr 2018/426-1.5.1.  

 

Ledamöterna ställer sig bakom förvaltningens synpunkter och 

ärendet läggs till handlingarna.  
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Allmänna lokala ordningsföreskrifter för Stockholms stad, 

förslag till ändringar – svar på remiss från 

kommunstyrelsen  

Dnr 2018/395-1.5.1. 

 

Ärendet läggs till handlingarna.  

 

§ 4 

Övriga frågor        

- Rådets vice ordförande undrar hur arbetet med 

aktivitetscentret på Väduren fortlöper. Frågan ställs utifrån 

det senaste nämndsammanträdet då en medborgare hade 

synpunkter på hur arbetet bedrivs där.  

 

Linus Olsson ger information om att en ny enhet har startat 

som ska ta ett samlat ansvar för det förebyggande arbete 

som bedrivs på äldre- och socialtjänstavdelningen. En ny 

enhetschef, Carin Wahlström, har precis påbörjat sin 

anställning och kommer ansvara för verksamheten på 

aktivitetscentret. I nuläget planeras det bland annat för en 

caféverksamhet. 

 

Rådets ledamöter ser fram emot att följa utvecklingen vid 

aktivitetscentret och Carin Wahlström har bjudits in till 

nästa sammanträde för att ge mer information om den nya 

enheten, vilket hon har tackat ja till.  

 

- Vid nästa sammanträde ska ”kontaktmannaskapet” för vård- 

och omsorgsboenden inom egen regi och på entreprenad tas 

upp.  

 

Ledamöterna efterfrågar även information om de olika 

boendeformerna; särskilt boende, trygghetsboende, etcetera. 

Sara Alvfeldt tar med information om det till nästa 

sammanträde.  

 

§ 6 

Information från förvaltningen 

Ingen information ges.  

 

§ 7 

Rådets ordförande avslutar sammanträdet.  
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Pensionärsrådets egen-tid från klockan 10:45-11:30 besök av 

enhetschef Annelie Unosson Weis på beställarenheten äldreomsorg 

som ger information om bifall/avslag vid särskilt boende. 

 


